
Zápis z 20. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 07.03.2018 
 
 
Přítomni:      dle presenční listiny 
Omluveni:    Zdeněk Gürtler, Ing. Renáta Mičulková 
 
Mandátová komise:   Bc. Hana Nevrlá  PRO: 13 
    ZDR: 1                  
                                  Mgr. Vladimír Švidrnoch, DiS.   PRO: 13 
    ZDR: 1    
Návrhová komise:      Mgr. Kateřina Čechová  PRO: 13   
     ZDR: 1  
    Ing. Tomáš Kupka  PRO: 13     
     ZDR: 1    
Ověřovatelé:   Ing. Petr Urbanec  PRO: 13 
    ZDR: 1  
   Mgr. Daniel Kašička  PRO: 14   
       
Zapisovatelka:  Drahomíra Nejtková 
 
 
Starostka města zahájila zasedání zastupitelstva města v 15:02 h. 
 
Přítomno  bylo  14  zastupitelů.  Omluvila  z nepřítomnosti  Zdeněk  Gürtlera  a  Ing.  Renátu 
Mičulkovou. 
 
Starostka  města  konstatovala,  že  zasedání  zastupitelstva  města  bylo  řádně  svoláno  a 
oznámení  vyvěšeno  na  úřední  desce.  Zápis  z minulého  zasedání  zastupitelstva města  byl 
podepsán Bc. Hanou Nevrlou a Liborem Svobodou. 
 
Upozornila zastupitele, že zasedání zastupitelstva města je online přenášeno na web města. 
 
Starostka města předložila ke  schválení návrh programu 20.  zasedání  zastupitelstva města 
uvedený v pozvánce. 
 
Starostka města se zeptala, zda někdo z přítomných zastupitelů chce program zastupitelstva 
města doplnit o další materiál. Žádný další návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo města schválilo tento program 20. zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 07.03.2018. 
          
PROGRAM: 
 
1.  Kontrola plnění usnesení ZM   
2.  Stanovení  počtu  členů  Zastupitelstva města  Vratimova  a  Rady města  Vratimova  pro 

volební období 2018–2022  
3.  Informace o finančních kontrolách prováděných ve II. pololetí roku 2017 



2 
 

4.  Informace o rozpočtových opatřeních přijatých radou města v roce 2017 
5.  Zpráva o činnosti Finančního výboru za II. pololetí roku 2017 
6.  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2017 – Kulturní středisko Vratimov 
7.  Revokace  usnesení  zastupitelstva města  č.  17/11  ze  dne  14.06.2017,  kterým  udělilo 

souhlas  s prodejem pozemků parc.  č. 1197/1, 1198, 1199,  1192  a  části parcel 1193  a 
1194,  vše  k.  ú.  Vratimov  společnosti  JTH  Holding,  a.  s.,  Krupská  33/20,  Teplice,  IČ 
28747887 

8.  Příprava  referenda  k využití  území mezi místní  komunikací  Na  Příčnici,  silnicí  2.  třídy 
Datyňská a zahradou vedle Základní školy na ulici Datyňská, k. ú. Vratimov 

9.  Úprava lokality v okolí Základní školy na ulici Datyňská 
10.  Návrh přidělení účelových dotací spolkům a organizacím na rok 2018 
11.  Žádost o poskytnutí dotace – „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji“ 
12.  Poskytnutí finančního daru na rok 2018 pro „Péče srdcem, z. ú.“ 
13.  Žádost o dotaci na provoz Pošta Partner v Horních Datyních 
14.  Rozbory hospodaření města Vratimova a  jím zřízených příspěvkových organizací za rok 

2017 
15.  Rozpočtové opatření č. II/2018 
16.  Výstupy z měření rychlosti Městskou policií Ostrava ve městě Vratimov za rok 2017 
Hlasování: PRO: 14   
 
 
20/1  Kontrola plnění usnesení ZM 
 
Místostarosta  přítomné  seznámil  s usneseními  z předchozích  jednání  zastupitelstev města, 
která doposud nebyla splněna. 
 
Jednalo se o usnesení: 
   
27/6.5  pohledávka ve výši 115.134 Kč – XXXXX a XXXXX Horní Datyně 

‐ řeší exekutor 
 

4/10.1  dluh ve výši 33.463 Kč – XXXXX Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
        
16/9.2  dluh ve výši 58.353 Kč – XXXXXX Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
 
28/8.8.2  záměr přemístění Městské knihovny Vratimov do prostor v 1. PP budovy nového 

nákupního střediska ve Vratimově (8/22) 
‐ probíhá příprava PD pro provedení stavby 

 
12/7  zadání  zpracování  dokumentace  pro  odstranění  stavby  budovy  městského 

koupaliště  č.  p.  1338  a  současně  zpracování  studie  pro  budovu  občanské 
vybavenosti pro zázemí městského koupaliště a přilehlých hřišť (15/6.3, 17/13) 

    ‐ zpracovává se dokumentace  
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13/7  podání návrhu na zahájení vyvlastňovací řízení části pozemku parc. č.   PK 710/1 
původ pozemkový katastr, o výměře 16 960 m2, k. ú. Vratimov, vlastnické právo 
XXXXX Ostrava‐Muglinov na stavbu kanalizace 

    ‐ otevřeno 
 
17/11  prodej pozemků společnosti JTH Holding, a. s., vypracování návrhu budoucí kupní 

smlouvy a její předložení k projednání na další zasedání zastupitelstva města  
‐ VIZ 20/7 

 
17/17.5  dokumentace pro územní souhlasy pro přípojky v rámci projektu „Odkanalizování 

Vratimova – Horních Datyň , II. etapa“  
  ‐ zpracovává se 
 
18/11.1  vzorová  Kupní  smlouva  na  odkup  pozemků  pod  místními  komunikacemi  pro 

realizaci stavby „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ za cenu 50 
Kč/m2 – vlastníci celých pozemků pod místními komunikacemi 

  ‐ v řízení 
 
18/11.2  vzorová  Kupní  smlouva  na  odkup  pozemků  pod  místními  komunikacemi  pro 

realizaci stavby „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ za cenu 50 
Kč/m2 – vlastníci podílu k pozemkům pod místními komunikacemi 

  ‐ v řízení 
 
18/11.3  vzorová  Kupní  smlouva  na  odkup  pozemků  pod  místními  komunikacemi  pro 

realizaci stavby „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ za cenu 50 
Kč/  m2  –  fyzické  osoby,  u  kterých  bude  nutno  oddělení  části  pozemků  pod 
místními komunikacemi  

  ‐ v řízení 
 
18/17.2  odkoupení  části  pozemku  parc.  č.  89,  k.  ú.  Vratimov,  nezbytné  pro  umístění 

kanalizační  stoky  v  rámci  projektu  „Odkanalizování  lokality  Zaryjská“  –  XXXXX 
Vratimov (19/22.2) 

  ‐ zpracovává se geometrické zaměření 
 
19/16.2  prodej  pozemku  parc.  č.    796/1,  k.  ú. Vratimov,  SJM  XXXXX  a  XXXXX Ostrava‐

Zábřeh, za celkovou cenu 585.000 Kč 
  ‐  XXXXX  odmítli  pozemek  koupit  za  stanovenou  cenu,  záměr  na  odkoupení 

pozemku je stále aktuální 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města 
Vratimova ze zasedání zastupitelstev města (viz zápis). 
Hlasování: PRO: 14  
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20/2  Stanovení počtu členů Zastupitelstva města Vratimova a Rady města Vratimova pro 
volební období 2018–2022  

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 67 zákona o obcích 17 členů Zastupitelstva 
města Vratimova pro volební období 2018‐2022. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. m/ zákona o obcích 5 členů 
Rady města Vratimova pro volební období 2018‐2022.  
Hlasování: PRO: 14 
 
 
20/3  Informace o finančních kontrolách prováděných ve II. pololetí roku 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o provedených finančních kontrolách za  II. 
pololetí roku 2017 dle předložené zprávy. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
20/4  Informace o rozpočtových opatřeních přijatých radou města v roce 2017 
 
Starostka  informovala  zastupitele,  že  rozpočtová  opatření  korespondují  s příjmy  a  výdaji 
města v roce 2017. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  informaci o rozpočtových opatřeních přijatých radou 
města v roce 2017. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
20/5  Zpráva o činnosti Finančního výboru za II. pololetí roku 2017 
 
Ing. Urbanec informoval zastupitele, že Finanční výbor se schází pravidelně. Projednává body, 
které mají vazbu na příjmy a výdaje rozpočtu města Vratimova, nebo je po projednání bere na 
vědomí. Taktéž projednal bod na dnešní zasedání „Návrh přidělení účelových dotací spolkům a 
organizacím  na  rok  2018“.  Do  některých  bodů  bude  průběžně  vstupovat  tak,  jak  budou 
následovat  a  budou  k nim  dotazy.  Finanční  výbor  provádí  průběžné  kontroly  u  dotací  a 
investičních akcí. 
 
V 15:14 h přišla MUDr. Alice Dudová. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Finančního výboru za II. pololetí roku 
2017. 
Hlasování: PRO: 14, NEHLAS: 1 
 
 
20/6  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2017 
 
Starostka informovala zastupitele, že se jedná o rozbory hospodaření za rok 2017. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí materiál organizační složky Kulturní středisko Vratimov 
Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2017.          
Hlasování: PRO: 15 
 
 
20/7  Revokace usnesení zastupitelstva města č. 17/11 ze dne 14.06.2017, kterým udělilo 

souhlas s prodejem pozemků parc. č. 1197/1, 1198, 1199, 1192 a části parcel 1193 a 
1194,  vše  k. ú. Vratimov  společnosti  JTH Holding,  a.  s., Krupská  33/20,  Teplice,  IČ 
28747887 

 
 
V 15:17 h přišel Ing. Ivo Kiška. 
 
Starostka  pohovořila  o  materiálu  a  mimo  jiné  řekla,  že  zastupitelstvo  města  na  svém 
červnovém  zasedání  v roce  2017  souhlasilo  s prodejem  pozemků  města,  které  byly  
společnosti  JTH  Holding,  a.  s.  nabídnuty  za  cenu  600  Kč/m2.  Společnost  přislíbila,  že  své 
stanovisko sdělí do konce roku 2017. Dne 12.01.2018 zaslala dopis společnosti JTH Holding, a. 
s. ve kterém je informovala, že jelikož žádné vyjádření z jejich strany město neobdrželo, bude 
na březnovém zasedání zastupitelstva města navržena revokace usnesení zastupitelstva města 
č. 17/11, ze dne 14.06.2017. 
 
Ing. Urbanec podal protinávrh, k usnesení č. 1, že podle Zákona o obcích by se mělo používat 
slovo zastupitelstvo města „revokuje s náhradou“, ne „ruší“. 
Starostka  informovala zastupitele, že  je to totéž a s náhradou nebo bez náhrady, to Zákon o 
obcích neukládá. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Ing. Urbance u usnesení č. 1: 
„Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 17/11 ze dne 14.06.2017 s náhradou“. 
PRO: 16 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 17/11  ze dne 14.06.2017 s náhradou. 
Hlasování: PRO: 16 
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Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města nesouhlasí s prodejem pozemků  parc. č. 1197/1, 1198, 1199,   1192 
a části parcel 1193 a 1194, vše k. ú. Vratimov společnosti JTH Holding, a. s., Krupská 33/20, 
Teplice, IČ 28747887. 
Hlasování: PRO: 16 
 
 
20/8  Příprava referenda k využití území mezi místní komunikací Na Příčnici, silnicí 2. třídy 

Datyňská a zahradou vedle Základní školy na ulici Datyňská, k. ú. Vratimov 
 
Starostka  řekla,  že  na  19.  zasedání  zastupitelstva města  13.12.2017  se  hovořilo    o  využití 
území na výstavbu prodejny nebo nákupního  centra. Připravila proto  tento materiál. Vše  je 
v souladu s Územním plánem města Vratimova. Navrhuje, aby se referendum konalo současně 
s komunálními volbami. 
Ing. Palacká dodala, že je vypracována územní studie. Starostka podotkla, že je tedy možnost 
výstavby  větší  i  menší  prodejny.  Zásada  využití  je  určena  územním  plánem.  Ze  strany 
zastupitelů nebyl podán žádný jiný návrh na využití těchto pozemků. 
 
Aleš Šklář řekl, že v dalším bodu k projednání je úprava v okolí Základní školy na ulici Datyňská. 
Starostka podotkla, že tento pozemek s tím nesouvisí. 
 
Ing. Kiška ještě dodal, že pozemky spolu nekorigují. 
 
Mgr. Kašička se zeptal, pokud by proběhlo referendum, jak je závazné pro zastupitele. 
Starostka  odpověděla,  že  pokud  by  občané  v referendu  nesouhlasili  s prodejem  pozemků 
města, nemohlo by je město prodat. 
 
Ing.  Kupka  se  zeptal,  jestli  se  o referendu  bude  ještě  hlasovat  na  dalším  zasedání 
zastupitelstva. 
 
Mgr. Nitka řekl, že k referendu musí být připraven bod na zastupitelstvo města a referendum 
se musí vyhlásit. 
 
Místostarosta navrhnul zastupitelům protinávrh, jestli není jednodušší udělat anketu občanů. 
V letošním  roce končí volební období a  referendem  zavazujeme nové  zastupitele města pro 
další  volební  období.   On  je  spíše  pro  anketu,  jestli  občané  chtějí  „ano“  nebo  „ne“  prodat 
pozemky k využití pro výstavbu menší prodejny, nebo nákupního střediska. 
 
Ing. Urbanec  řekl, že záleží na  tom,  jak položit otázku občanům. Referendum  lze zrušit opět 
pouze referendem. Je závazné po dobu trvání referenda. Navrhuje, abychom se připravili na 
červnové zasedání zastupitelstva města. 
 
Starostka  řekla,  že město má  dát  občanům možnost  se  vyjádřit.  Je  to  nejdemokratičtější 
způsob. 
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Mgr. Kašička řekl, že ho zajímá nejen, jestli budou pozemky využity pro obchod, „ano“, či „ne“, 
ale i další návrhy, jestli chtějí park, domov pro seniory, halu, nebo zůstane pouze u nákupního 
střediska.  
Ing.  Urbanec  podotkl,  že  připravit  otázku  tak,  aby  byla  srozumitelná  a  průchozí  i  na 
Ministerstvu vnitra. 
 
Starostka řekla, že má od občanů  informace, aby zde byla prodejna LÍDL. Ona má zájem, aby 
město mělo knihovnu, halu, aby byly opravené školy a ostatní objekty města. Z řad občanů se 
dověděla,  že  je město  neinformuje  o  svých  záměrech,  proto  by  to  nechtěla  podcenit. Má 
v úmyslu rozšířit informovanost občanů. 
 
Místostarostka  řekla,  že  do  komunálních  voleb  se  sejdou  zastupitele  ještě  2x.  Někteří 
zastupitelé budou v novém zastupitelstvu, někteří ne. Do konce roku se vybudovat prodejnu 
nepodaří.  Zvažuje,  jestli  v tuto  chvíli má  smysl  referendum  vyhlašovat  a  zavazovat město  a 
zastupitele. Myslí si, že času je málo, a proto by referendum nechala na novém zastupitelstvu 
města, aby si jej vyhlásilo samo.    
 
Mgr. Nitka dodal, že referendum je opravdu závazek pro nové zastupitelstvo a vedení města.  
Souhlasí s návrhem místostarosty, a to přípravou ankety. Občané se mohou také vyjádřit.  
 
Mgr. Kašička ještě podotkl, že pokud se bude jednat o prodejnu LÍDL, nebude se referendum 
týkat všech občanů. 
 
Místostarostka  řekla, že pokud zvolíme  formu ankety, tak nebude asi možné, aby se občané 
vyjadřovali ve volebních místnostech při volbách. Místostarosta dodal, že jsou i jiné možnosti, 
a to Vratimovské noviny, web města, atd. 
 
Ing. Kiška  řekl,  že  to co nyní  řešíme,  je využití území.  Je pro vyhlášení  referenda. Chce  znát 
názor občanů,  jestli  souhlasí  s výstavbou prodejny. Pokud  ano  a přihlásí  se  investor,  tak  se 
může začít rovnou stavět. Nyní nemáme žádného vážného zájemce. Město musí vědět,  jestli 
občané chtějí prodejnu „ano“,  či „ne“. Pokud  to bude připravené, může město  začít  stavět. 
Jestli bude referendum spojeno s termínem voleb, bude to snazší – jde o čas. Pokud proběhne 
anketa, nic se z ní nedovíme. 
 
Starostka je také pro referendum v termínu s komunálními volbami, jak již řekla.  
 
Mgr.  Nitka  má  připomínku  k tomu,  že  pokud  budeme  chtít  stavět  prodejnu,  jaká  bude 
infrastruktura. Nové zastupitelstvo to musí akceptovat, řešit a bude to pro ně závazné. Musí o 
tom jednat, i když třeba tento záměr nebude mít. 
Starostka podotkla, že jestli se pozemky prodají, bude na rozhodnutí zastupitelů. 
 
Ivo Kičmer  řekl, že neschvalujeme referendum, ale přípravu. Navržené usnesení by upravil a 
zkrátil takto: 
„Zastupitelstvo města  pověřuje  vedení města  přípravou  referenda  o  otázce,  zda  pozemky 
v lokalitě  mezi  místní  komunikací  Na  Příčnici,  silnicí  2.  třídy  Datyňská  a  zahradou  vedle 
Základní školy na ulici Datyňská,  k. ú. Vratimov může město prodat k dalšímu využití“.   
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Ing. Kiška doporučuje návrh  Ivo Kičmera  jako protinávrh. To co  řekl Mgr. Nitka  je v pořádku. 
Jestli  chtějí občané obchod, nebo  se omezí možnost  výstavby,  je  v kompetenci  zastupitelů. 
Pokud bude nadpoloviční většina občanů v referendu pro, bude to závazné. 
 
MUDr. Dudová řekla, že bude vyhlášeno referendum, jestli chtějí občané prodejnu „ano“ nebo 
„ne“. Co se bude dělat dále, když prodejnu chtít nebudou, nedovíme se, co chtějí jiného. 
Mgr. Nitka reaguje na námět místostarosty, a to přípravou ankety.  
 
Místostarostka řekla, že do voleb se vše nestihne časově. Starostka odpověděla, že pokud se 
zastupitelé na příštím zasedání v červnu 2018 dohodnou, vše se stihnout dá. 
 
Ing. Urbanec podotkl, že zastupitelstvo města se může svolat kdykoli, třeba i za 14 dní. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Mgr. Nitky, a to přípravou ankety:  
„Zastupitelstvo  města  pověřuje  vedení  města  přípravou  ankety  o  otázce,  zda  pozemky 
v lokalitě  mezi  místní  komunikací  Na  Příčnici,  silnicí  2.  třídy  Datyňská  a  zahradou  vedle 
Základní  školy na ulici Datyňská,   k. ú. Vratimov může město prodat k využití pro výstavbu 
menší prodejny, nákupního centra či jiného možného využití“.  
PRO: 6 
PROTI: 10 
Usnesení nebylo přijato. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Ivo Kičmera: 
„Zastupitelstvo města  pověřuje  vedení města  přípravou  referenda  o  otázce,  zda  pozemky 
v lokalitě  mezi  místní  komunikací  Na  Příčnici,  silnicí  2.  třídy  Datyňská  a  zahradou  vedle 
Základní školy na ulici Datyňská,  k. ú. Vratimov může město prodat k dalšímu využití.   
PRO: 5 
PROTI: 9 
ZDR: 2 
Usnesení nebylo přijato. 
 
Zastupitelé hlasovali o původně navrženém usnesení: 
„Zastupitelstvo města  pověřuje  vedení města  přípravou  referenda  o  otázce,  zda  pozemky 
v lokalitě  mezi  místní  komunikací  Na  Příčnici,  silnicí  2.  třídy  Datyňská  a  zahradou  vedle 
Základní  školy na ulici Datyňská,   k. ú. Vratimov může město prodat k využití pro výstavbu 
menší prodejny, či nákupního centra, kdy referendum o této otázce by se konalo společně s 
volbami do zastupitelstva města“.   
PRO: 12 
PROTI: 3 
ZDR: 1 
    
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  pověřuje  vedení města  přípravou  referenda  o  otázce,  zda  pozemky 
v lokalitě  mezi  místní  komunikací  Na  Příčnici,  silnicí  2.  třídy  Datyňská  a  zahradou  vedle 
Základní  školy na ulici Datyňská,   k. ú. Vratimov může město prodat k využití pro výstavbu 
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menší prodejny, či nákupního centra, kdy referendum o této otázce by se konalo společně s 
volbami do zastupitelstva města.   
Hlasování: PRO: 12, PROTI: 3, ZDR: 1 
 
 
20/9  Úprava lokality v okolí Základní školy na ulici Datyňská 
 
Starostka pohovořila o připraveném materiálu. 
 
Ing. Urbanec vznesl dotaz na starostku, že již v minulosti se kromě úpravy provozní budovy a 
tělocvičny  řešila  i nová budova. Za stávající  tělocvičnou bylo  také pamatováno na knihovnu, 
čítárnu atd. Byla vypracována studie. Ptá se, kdy rada města rozhodla o změně. 
 
Starostka  řekla,  že má  pravdu,  že  již  v minulých  letech  byly  zpracovány  návrhy  studie,  na 
podnět ředitelky školy, z důvodu dotačních možností. Návrhy však nebyly řešeny komplexně – 
tělocvična  +  hala.  Ze  strany  přeshraniční  spolupráce  s polskou  stranou  byl  také  navržen 
program na projekt. Tato  lokalita by se měla řešit  jinak a postupovat by se mělo komplexně, 
tzn. včetně parkoviště a ostatních terénních úprav.  
 
Ing. Urbanec konstatoval,  že  s touto odpovědí  se nemůže  spokojit. Ví o  tom,  že  studie byla 
zpracována.  Škola,  tělocvična, hřiště, parkoviště  – bylo  to  řešeno  komplexně  a  stála hodně 
peněz. Ptá se znovu, kdy došlo v radě města k projednání, že je studie nevyhovující. Vykácel se 
celý školní sad, kde měla být genetická banka a mělo tam být také parkoviště. 
 
Starostka  odpověděla,  že  rada města  zásadní  rozhodnutí  neučinila.  Pokud  si  to  zastupitelé 
vyhradí,  může  se  dále  postupovat  a  jednat  podle  starého  návrhu  studie  a  vrátit  se  k ní. 
K vykácení sadu došlo z podnětu  ředitelky školy, že stromy  jsou staré a nebezpečné a mohlo 
by  dojít  k úrazu  dětí.  Vykácení  prováděli  hasiči.  Město  by  samo  osobě  sad  nevykácelo. 
Starostka dále podotkla,  že všechny  zpracované  studie  již byly překonány. Myslí  si,  že daná 
lokalita vyžaduje větší zamyšlení. 
 
Bc. Böhm řekl, že se díval na mapu města Vratimova. V roce 2012 na pozemku ještě sad byl. Ta 
studie  byla  připravena  až  k budově  „RELAXU“?  Starostka  odpověděla,  že  se  jedná  o  využití 
celého území až k budově „RELAXU“.   
 
Ing. Kiška řekl, že studie vznikla z iniciativy ředitelky školy a byla účelově zaměřena na zázemí 
pro školu. Nebyla  tedy pro možné využití občanů. Město má  tenisovou halu, 2  tělocvičny, 2 
sokolovny, ale nemáme možnost udělat oficiální tenisový turnaj, atp. Všechny jsou využívány 
pouze členy. Občané nemají možnosti si zahrát nohejbal, badminton a jiné sporty. Jezdí proto 
do  Řepišť  a  jiných  přilehlých  obcí,  kde  ta  možnost  je.  Město  nemá  kluziště,  sportoviště 
k využití pro naše občany. Měli bychom se zamyslet,  jak  to vyřešit, aby se  také naši občané 
mohli sportovně vyžít. Není zavazující zpracovat podklady. Před školou není kde parkovat. Je 
potřeba  navrhnout  komplexní  řešení.  Ing.  Kiška  pohovořil  i  o  sportovním  vyžití  jiných  obcí 
např. Krmelína, Řepišť, Paskova, kde se staví nová hala. Ve městě Vratimov toto všechno chybí 
a měli bychom se připravit na to, že může být vyhlášena dotace. 
 
Místostarostka dává protinávrh ke zkrácení navrženého  usnesení: 
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„Zastupitelstvo města  schvaluje,  aby  v rámci  prací  na  studiích  a  projektu  řešení  lokality 
kolem  Základní  školy  na  ulici  Datyňská  byla  do  studie  (projektu)  zahrnuta  výstavba  nové 
sportovní haly“. 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu místostarostky: 
PRO: 16 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje, aby v rámci prací na studiích a projektu řešení lokality kolem 
Základní školy na ulici Datyňská byla do studie (projektu) zahrnuta výstavba nové sportovní 
haly. 
Hlasování: PRO: 16 
 
 
20/10  Návrh přidělení účelových dotací spolkům a organizacím na rok 2018 
 
Místostarosta řekl, že město Vratimov obdrželo žádosti níže uvedených spolků a občanských 
sdružení o přidělení dotací z rozpočtu města na rok 2018. Dne 29.01.2018 se konala schůzka 
se  zástupci  jednotlivých  spolků  a  občanských  sdružení.  Termín  pro  podání  žádostí  byl  do 
15.02.2018.  Zásady  pro  poskytování  dotací  z rozpočtu města  v roce  2018  byly  projednány 
zastupitelstvem města 13.12.2017. Předložené žádosti o dotaci projednala rada města na své 
66.  schůzi dne 20.02.2018. Při  rozdělování dotací  rada města postupovala podle „Zásad pro 
poskytování dotací z rozpočtu města Vratimova v roce 2018“. 
Dále  řekl,  že  částka v rozpočtu  je největší,  jaká byla do  rozpočtu města dána. Upozornil,  že 
uzavřením  veřejnoprávní  smlouvy  o  poskytnutí  dotace  bude  následně  probíhat  kontrola 
daných spolků a občanských sdružení o využití dotace. 
Nejvyšší  dotace  byla  navržena  FC Vratimov,  z.  s.,  a  to  360.000  Kč.  Požadovaná  částka  byla 
847.000 Kč. FC Vratimov, z. s. má ze všech spolků a občanských sdružení největší náklady na 
provoz.  Jak  již  bylo  hovořeno  na minulých  zasedáních  zastupitelstva města,  pokud  by  FC 
Vratimov, z. s. nedostal dotaci a město ho nepodpořilo, bylo by to pro něj likvidační. Mohlo by 
dojít k exekuci na majetek a to by ohrozilo celkovou činnost na stadionu. Na rozdělení dotací 
má město ještě v rezervě 106.000 Kč. Navrhoval by přidat ještě FC Vratimov, z. s. 100.000 Kč, 
tj. celkově dotace 460.000 Kč. 
Informoval  zastupitele,  že 2  spolky o dotaci nepožádaly, ale  lednového  setkání  se  spolky  se 
zúčastnily.  Jedná  se  o  Klub  českých  turistů,  odbor  Horní  Datyně  a  Občanské  sdružení 
Věnujeme se dětem.  
 
Bc. Böhm se zeptal,  jestli  ještě mohou do konce roku požádat o dotaci a  jestli někam  jedou, 
jako spolek. Dále se zeptal, proč má Český zahrádkářský svaz, z. o. Vratimov o 5.000 Kč méně 
než Český zahrádkářský svaz, z. o. Horní Datyně? Český zahrádkářský svaz, z. o. Vratimov žádal 
také 15.000 Kč. 
 
Místostarosta odpověděl, že Český zahrádkářský svaz, z. o. Horní Datyně je aktivnější. 
 
Mgr. Kašička se zeptal, jestli Klub českých turistů, odbor Horní Datyně  už nic nedostane. 
Aleš Šklář odpověděl, že Mgr. Sládek žádost nestihl podat. Starostka dodala, že vždy se nějaká 
cesta najde, aby jim město dotaci dalo.   
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Bc. Nevrlá se zeptala, proč byla mažoretkám ZIK‐ZAK Vratimov, z. s. zkrácena dotace. 
 
Místostarosta  odpověděl,  že  byla  schválena  v plné  výši  částka  38.000  Kč  na  kostýmy  a 
teplákové soupravy na Mistrovství světa. Konstatoval, že také rodiče by se měli podílet. 
 
Bc. Nevrlá  ještě dodala, že ve městě žádné  jiné sdružení  jako  je ZIK‐ZAK Vratimov, z.s.   není. 
Reprezentování je nákladné. Místostarosta odpověděl, že takové je rozhodnutí rady města. 
 
Starostka řekla, že ZIK‐ZAK Vratimov, z. s. je kroužek při Domě dětí a mládeže Vratimov. Dům 
dětí a mládeže Vratimov je může ze svého rozpočtu také dotovat. Bc. Nevrlá dodala, že je Dům 
dětí a mládeže Vratimov samozřejmě částečně dotuje. 
 
Bc. Böhm  se  zeptal,  jestli bude  snaha města, aby  se navýšil  rozpočet Domu dětí a mládeže 
Vratimov.  Starostka  odpověděla,  že  město  se  bude  snažit  Dům  dětí  a  mládeže  Vratimov 
podpořit.  
 
Ing. Kiška řekl, že zastupitelé schválili „Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu města v roce 
2018“. Chtěl by upozornit na  skutečnost,  že ZIK‐ZAK Vratimov,  z.  s. má nejvíce navrženou a 
navýšenou částku. Z toho vyplývá, že je upřednostňován a podporován oproti jiným spolkům a 
občanským sdružením. 
 
Bc. Böhm konstatoval, že ZIK‐ZAK Vratimov, z. s. jedou na Mistrovství světa. Co kdyby ZIK‐ZAK 
Vratimov, z. s. požádali o dotaci 1.000.000 Kč? Ing. Kiška odpověděl, že pokud by byla žádost 
objektivní a doložili  ji, zastupitelé by  částku zvážili. Některé spolky dostávají 100 % dotaci, o 
kterou požádali. 
 
Na zasedání zastupitelstva města se dostavil pan Šimík. 
 
Pan  Šimík  pohovořil  o  činnosti  FC  Vratimov,  z.  s.  Požádal  zastupitele  o  přidělení  dotace. 
Konstatoval,  že  sponzorů  je málo  a náklady na provoz  klubu  jsou opravdu  velké. Pokud by 
město klub nepodpořilo, musel ukončit svou činnost, tak jak již řekl místostarosta. 
 
Ivo Kičmer konstatoval,  že FC Vratimov,  z.  s. hrají krajský přebor a  slyšel,  že  celkově upadá 
aktivita hráčů. Chtěl se zeptat pana Šimíka, jaká je skutečnost. Pan Šimík odpověděl, že  tomu 
tak není, ale žádné jiné informace nemá. 
Ivo  Kičmer  dodal,  že  pokud má město  poskytovat  FC  Vratimov,  z.  s.  dotaci  navrhuje,  aby 
předseda nebo člen Finančního výboru byl zástupcem FC Vratimov, z. s. 
 
Místostarosta  řekl,  že  si  vyhledal  na  webu,  kolik  ostatní  obce  přispívají  dotacemi  svým 
spolkům: 
Řepiště      250.000 Kč 
Brušperk      440.000 Kč 
Pustá Polom      300.000 Kč 
Frenštát pod Radhoštěm  600.000 Kč 
Čeladná      400.000 Kč  
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Starostka konstatovala, že FC Vratimov, z. s. je rozdělen do 2 částí. Informace o činnosti klubu 
není pravdivá.  
 
V 16:45 h odešla místostarostka. 
 
My můžeme vycházet z informací, které máme od FC Vratimov, z. s. a které můžeme ověřit. 
 
V 16:46 h přišla místostarostka. 
 
Místostarosta  podal  protinávrh,  aby  se  dotace  pro  FC  Vratimov,  z.  s.  zvýšila  z původně 
navržené částky 360.000 Kč na 460.000 Kč a Českému zahrádkářskému svazu, z. o. Vratimov 
z původně navržené částky 10.000 Kč na 15.000 Kč. 
Jedná se o usnesení č. 2 a č. 3. 
 
Ing. Urbanec ještě dodal, že na Finančním výboru probírali materiál přidělení dotací spolkům a 
organizacím. Sledovali objektivitu, kolik  je dětí, jak pracují, atd. Ing. Urbanec navrhuje, aby si 
město nechalo rezervu. Částka 1.000 Kč v rezervě je málo. Navrhuje, aby rezerva byla 50.000 
Kč. Z hlediska daňové výtěžnosti dodejme částku do 150.000 Kč. 
Nechal by každopádně 50.000 Kč v rezervě. 
 
Místostarosta  konstatoval,  že  máme  jasné  zásady  pro  poskytování  dotací.  Zastupitelstvo 
města  může  udělat  rozpočtové  opatření  v případě,  že  bude  třeba  poskytnout  dotaci 
některému ze spolků nebo občanskému sdružení na neplánovanou akci. 
 
Místostarosta řekl, že i spolek nebo občanské sdružení musí vědět dopředu, jak bude v daném 
roce fungovat a jaké akce plánuje.  
 
Starostka  ještě dodala, že FC Vratimov, z. s. nemůže  fungovat bez dotace, neboť náklady na 
provoz jsou obrovské, jak již bylo několikrát řečeno. Na rozdíl od ZIK‐ZAK Vratimov, z. s., kteří 
jsou schopni se ufinancovat sami. 
FC Vratimov, z. s. pokud nezaplatí nějakou částku, hrozí jim exekuce. To může znamenat konec 
klubu FC Vratimov, z. s. a může to ohrozit i areál a výstavbu nové budovy. Je to vlastně otázka 
přežití. Již v minulosti byli zatíženi exekucí.  
 
Mgr. Kašička se zeptal na navýšení dotace Českému zahrádkářskému svazu, z. s. Vratimov   o 
5.000 Kč. 
 
Bc. Böhm se zeptal proč navýšit. Prodali svůj objekt. 
 
Místostarostka  se  připojila  k Bc.  Böhmovi  a  konstatovala,  že  proto  byla  částka  ponížena  o 
5.000 Kč. Neuspořádali vloni ani výstavu ovoce a zeleniny. 
 
Ing. Kiška se zeptal pana Šimíka, jestli na zastupitelstvu města je jako občan, nebo zástupce FC 
Vratimov,  z.  s. Pan Šimík odpověděl,  že  zastupuje kolegu  z FC Vratimov,  z.  s., který nemohl 
přijít. 
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Ing. Kiška mu položil otázku – v klubu jsou 2 zájmové skupiny, jestli je jejich postup jednotný i 
vůči majetku,  jak  budou  postupovat.  Jaké má město  záruky,  že  budou  obě  strany  řádně 
hospodařit. 
 
Pan  Šimík  řekl,  že  zárukou  je  předseda  klubu,  který  garantuje  jasné  využití  dotačních 
finančních prostředků. 
 
Starostka ještě dodala, že situace v klubu se zlepšila. 
 
Místostarostka podotkla,  že nemá nic proti podpoře  sportu. Vloni  klub dostal dotaci města 
300.000  Kč  a  z peněz  vyšel.  Proč  letos  žádají  847.000  Kč?  To  je  takový  nárůst  provozních 
nákladů? 
Starostka odpověděla, že prodejem pozemků klub vloni získal zhruba 400.000 Kč. 
Pan Šimík ještě dodal, že měli i nějaké peníze z provozu restaurace „Meteor“. 
 
V 17:01 h odešel Ing. Ivo Kiška.   
 
Aleš Šklář se zeptal na žádost Petra Plisky, Vratimov – pro jaké domovy žádá o dotaci? 
Místostarosta odpověděl, že se jedná o občanské sdružení PAKYNOSTRA. Jedná se o 2 akce, a 
to Den dětí a Mikulášskou besídku.  
 
Místostarosta dává protinávrh: 
U usnesení č. 2: 
Navrhuje FC Vratimov, z. s. částku 460.000 Kč, tj. o 100.000 Kč více, než bylo navrženo radou 
města. 
U usnesení č. 3: 
Navrhuje Českému zahrádkářskému svazu, z. o. Vratimov částku 15.000 Kč, tj. o 5.000 Kč více, 
než bylo navrženo radou města. 
 
Ing. Urbanec podává 2. protinávrh k usnesení č. 2: 
Navrhuje FC Vratimov, z. s. celkovou částku 410.000 Kč. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Ing. Urbance: 
PRO: 14 
PROTI: 1 
NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení účelové dotace z rozpočtu města FC Vratimov, z. 
s., U Stadionu 838, Vratimov, IČ 26530821 ve výši 410.000 Kč na údržbu travnatého hřiště a 
provoz areálu, na pronájem  tělocvičen a na  zajištění  turnajů pro mládež a  ceny pro Zimní 
turnaj. 
Hlasování: PRO: 14, PROTI: 1, NEHLAS: 1 
 
V 17:05 h přišel Ing. Ivo Kiška. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu místostarosty u usnesení č. 3: 
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Navrhuje Českému zahrádkářskému svazu, z. o. Vratimov částku 15.000 Kč, tj. o 5.000 Kč více, 
než bylo navrženo radou města. 
 
„Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  Českému 
zahrádkářskému svazu, základní organizaci Vratimov, U Trati 742, Vratimov, IČ 45239495 ve 
výši 15.000 Kč na provoz a dopravu na odborné zájezdy“.  
PRO: 8 
PROTI: 4 
ZDR: 4 
Usnesení nebylo přijato. 
 
Zastupitelé hlasovali o původně navrženém usnesení: 
„Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  Českému 
zahrádkářskému svazu, základní organizaci Vratimov, U Trati 742, Vratimov, IČ 45239495 ve 
výši 10.000 Kč na provoz a dopravu na odborné zájezdy“.  
PRO: 15 
ZDR: 1 
 
Usnesení: 
3.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  Českému 
zahrádkářskému svazu, základní organizaci Vratimov, U Trati 742, Vratimov, IČ 45239495 ve 
výši 10.000 Kč na provoz a dopravu na odborné zájezdy.  
Hlasování: PRO: 15, ZDR: 1 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  TC  Biocel 
Vratimov,  z.  s.,  U  Stadionu  838,  Vratimov,  IČ  26529076  ve  výši  120.000  Kč  na  údržbu  a 
provoz kurtů a tenisové haly a na zajištění turnajů. 
Hlasování: PRO: 16 
 
Usnesení: 
4.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  Českému 
zahrádkářskému svazu, základní organizaci Horní Datyně, Vratimovská 299, Vratimov‐Horní 
Datyně, IČ 72562447 ve výši 15.000 Kč na provoz a dopravu na odborné zájezdy.  
Hlasování: PRO: 16 
 
Usnesení: 
5. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení účelové dotace z rozpočtu města ZIK ZAK, z. s., 
Frýdecká 377, Vratimov, IČ 26990865 ve výši 138.000 Kč na kostýmy a sportovní oblečení a 
na zajištění reprezentace města na Mistrovství světa v Norsku. 
Hlasování: PRO: 16 
 
Usnesení: 
6. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení účelové dotace z rozpočtu města Spolku seniorů 
město Vratimov, z. s., Frýdecká 1000, Vratimov, IČ 03419410 ve výši 17.000 Kč na nájemné a 
provoz. 
Hlasování: PRO: 16 
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Usnesení: 
7.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  Spolku 
POSPOLU při ZUŠ Vratimov, Masarykovo náměstí 192, Vratimov, IČ 26652803 ve výši 90.000 
Kč na dopravu na akce. 
Hlasování: PRO: 15, ZDR: 1 
 
Usnesení: 
8.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  Sboru 
dobrovolných hasičů Vratimov, Na Příčnici 1021, Vratimov, IČ 65494415 ve výši 50.000 Kč na 
nájem  tělocvičny,  ubytování  na  požárním  soustředění  a  na  zajištění  branného  závodu 
Memoriálu Lukáše Pastrňáka. 
Hlasování: PRO: 16 
 
Usnesení: 
9.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  Sboru 
dobrovolných hasičů Horní Datyně, Vratimovská 23, Vratimov‐Horní Datyně, IČ 64122417 ve 
výši 60.000 Kč na nájem, dopravu a na technické zajištění pořádaných akcí. 
Hlasování: PRO: 15, ZDR: 1 
 
V 17:10 h odešel Bc. David Böhm.   
 
Usnesení: 
10.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  Českému 
svazu  včelařů,  z.  s.,  základní  organizaci  Horní  Datyně,  Vratimovská  224,  Vratimov‐Horní 
Datyně,  IČ  63699192  ve  výši  10.000  Kč  na  nájem  a  provoz  a  na  podporu  udržení  stavu 
včelstev. 
Hlasování: PRO: 15, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
11.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  Oddílu 
stolního tenisu TTC MG Odra GAS Vratimov, z. s., U Stadionu 838, Vratimov, IČ 26532531 ve 
výši 30.000 Kč na nákup stolů pro mistrovská utkání. 
Hlasování: PRO: 15, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
12. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení účelové dotace z rozpočtu města Tělovýchovné 
jednotě Horní Datyně, z. s., Vratimovská 224, Vratimov‐Horní Datyně,  IČ 63731762 ve výši 
35.000 Kč na nájem a technické zajištění pořádaných akcí. 
Hlasování: PRO: 15, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
13.  Zastupitelstvo města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu města  Tělocvičné 
jednotě Sokol Vratimov, Sokolská 290, Vratimov, IČ 48428655 ve výši 140.000 Kč na obnovu 
cvičebního  nářadí  a  zhotovení  úložných  prostor  na  nářadí  a  na  technické  zajištění 
pořádaných akcí.  
Hlasování: PRO: 15, NEHLAS: 1 
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Usnesení: 
14. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení účelové dotace z rozpočtu města Svazu tělesně 
postižených v ČR, z. s., místní organizaci Vratimov, U Jeslí 433, Vratimov, IČ 73214477 ve výši 
20.000 Kč na nájem, na dopravu na společenské akce a na provoz. 
Hlasování: PRO: 15, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
15. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení účelové dotace z rozpočtu města Mysliveckému 
spolku HUBERT Vratimov,  z.  s., Frýdecká 109, Vratimov,  IČ 45210438 ve výši 20.000 Kč na 
údržbu políček pro zvěř a na nákup krmiva pro zvěř. 
Hlasování: PRO: 15, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
16.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  účelové  dotace  z  rozpočtu  města  KRPŠ  ZŠ 
Vratimov, Datyňská 690,  z.  s., Datyňská 690, Vratimov,  IČ 26635330  ve  výši 19.000 Kč na 
nájem a dopravu na akce. 
Hlasování: PRO: 15, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
17. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení účelové dotace z rozpočtu města XXXX XXXXX, 
XXXXXXX,  XXXXXXXX,  Vratimov  ve  výši  10.000  Kč  na  technické  zajištění  Dětského  dne  a 
Mikulášské nadílky pro dva dětské domovy. 
Hlasování: PRO: 13, ZDR: 2, NEHLAS: 1 
 
V 17:15 h přišel Bc. David Böhm. 
 
Usnesení: 
18.  Zastupitelstvo města  schvaluje  vzorovou  Veřejnoprávní  smlouvu  o  poskytnutí  dotace 
z rozpočtu města na rok 2018. 
Hlasování: PRO: 16 
 
 
20/11  Žádost o poskytnutí dotace – „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji“ 
 
V 17:16 h odešla Mgr. Kateřina Čechová, Mgr. Radek Nitka, Aleš Šklář. 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  schvaluje  Smlouvu o  poskytnutí  dotace  z  rozpočtu města  Vratimov 
v rámci  projektu  „Kotlíkové  dotace  v  Moravskoslezském  kraji  –  2.  výzva“  mezi  městem 
Vratimov  a Moravskoslezským  krajem,  28.  října  117, Ostrava,  IČ  70890692,  zastoupeným 
prof. Ing. Ivo Vondrákem, CSc., hejtmanem kraje. 
Hlasování: PRO: 13, NEHLAS: 3 
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20/12  Poskytnutí finančního daru na rok 2018 pro „Péče srdcem, z. ú.“ 
 
V 17:17 h přišla Mgr. Kateřina Čechová. 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 45.000 Kč společnosti Péče 
srdcem,  z. ú., Mírová 98/18, Ostrava‐Vítkovice,  IČ 04629531,  zastoupené  ředitelkou  Janou 
Vávrovou. 
Hlasování: PRO: 13, ZDR: 1, NEHLAS: 2 (Nitka a Šklář) 
 
V 17:18 h odešel místostarosta. 
V 17:18 h přišel Mgr. Radek Nitka. 
V 17:19 h přišel Aleš Šklář a místostarosta. 
 
 
20/13  Žádost o dotaci na provoz Pošta Partner v Horních Datyních 
 
Místostarosta pohovořil o připraveném materiálu  a mimo  jiné  řekl,  že  Stanislav Knězek byl 
vyzván Mgr.  Ing.  Janků – vedoucím  finančního odboru, aby  ještě svou žádost doplnil o další 
informace. 
 
V 17:20 h odešla Bc. Hana Nevrlá. 
 
Místostarosta řekl, že není vůle, aby stát řešit poštovní služby. Pokud bude město mít zájem 
na tom, aby občané Horních Datyň mohli využívat Poštu Partner, bude ji muset dotovat.    
 
Usnesení:  
1. Zastupitelstvo města schvaluje finanční dotaci na zajištění poštovních služeb v části obce 
Horní Datyně v roce 2018 Stanislavu Knězkovi, U Školy 292, Vratimov‐Horní Datyně, v částce 
200.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 14, PROTI: 1, NEHLAS: 1 (Nevrlá) 
 
V 17:22 h odešla MUDr. Alice Dudová. 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo města  schvaluje Veřejnoprávní  smlouvu  o  poskytnutí  finanční  dotace  na 
zajištění poštovních služeb v části obce Horní Datyně v roce 2018, uzavřenou mezi městem 
Vratimov a Stanislavem Knězkem, U Školy 292, Vratimov‐Horní Datyně, IČ 41046226. 
Hlasování: PRO: 13, ZDR: 1, NEHLAS: 2 (Dudová, Nevrlá) 
 
V 17:23 h přišla Bc. Hana Nevrlá. 
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20/14  Rozbory hospodaření města Vratimova a  jím  zřízených příspěvkových organizací  za 
rok 2017 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje  Rozbory  hospodaření  města  Vratimova  a  jím  zřízených 
příspěvkových organizací za období roku 2017 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 15, NEHLAS: 1 
 
 
20/15  Rozpočtové opatření č. II/2018 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. II/2018 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 15, NEHLAS: 1 
 
 
20/16  Výstupy z měření rychlosti Městskou policií Ostrava ve městě Vratimov za rok 2017 
 
V 17:26 h přišla MUDr. Alice Dudová. 
 
Místostarosta pohovořil o materiálu a mimo jiné řekl, že součástí materiálu jsou informace, o 
výsledcích  měření  dodržování  nejvyšší  dovolené  rychlosti  v roce  2017,  které  nám  policie 
zaslala. Nejvíce přestupků bylo v Horních Datyních na ulici Vratimovské. 
 
Bc.  Böhm  informoval  zastupitele  o  počtech  měření  na  jednotlivých  ulicích  a  počtech 
přestupků.    Zeptal  se,  kolik  peněz  z přestupků  přišlo  na město  a  kolik  na Magistrát města 
Ostravy. 
Mgr. Ing. Janků řekl, že pokuty udělené na místě a pokuty řešeny v přestupcích jsou zhruba půl 
na půl.  
 
Místostarostka se zeptala, kolik se zaplatilo za měření rychlosti Městské policii Ostrava. Mgr. 
Ing. Janků řekl, že co se vybere na pokutách, se zaplatí za služby Městské policie. 
 
Místostarosta  ještě dodal,  že  se nejedná o  to, aby město vydělalo, ale hlavně o bezpečnost 
občanů. 
   
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí výstupy z měření rychlosti Městskou policií Ostrava ve 
městě Vratimov za rok 2017.  
Hlasování: PRO: 16 
 
V 17:29 h odešel Libor Svoboda. 
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Během zastupitelstva města: 
 
Starostka 

 Informovala zastupitele, že město vytváří „Plán rozvoje sportu ve městě“. Vyzvala je, 
aby  do  3  týdnů  zaslali  své  podněty  na  úřad.  Dále  řekla,  že  město  oslovilo  také 
sportovní svazy, organizace a spolky na území města Vratimova. 

 
Mgr. Kašička 

 Zeptal  se,  jak  dlouho  probíhají měření  rychlosti  ve městě  (časově). Místostarosta 
odpověděl,  že  je  to  zhruba hodinu. Dodal,  že  kromě měření  rychlosti  ve městě  se 
kontroluje  i  dodržování  parkování  na  Radničním  náměstí  a  na  parkovišti  v proluce 
z Radničního náměstí k ulici Úzká (parkování s povolením MěÚ Vratimov). 

 
Ing. Kiška 

 Informoval, že most K. Košťála má nedostatečné zábradlí (je tam prudký svah + břeh). 
Z pohledu bezpečnosti. 

 
V 17:31 h přišel Libor Svoboda. 
 
Bc. Nevrlá 

 Informovala zastupitele, že jak již bylo řečeno na minulých zasedáních zastupitelstva 
města, akustika v sále DDM Vratimov je ve špatném stavu. Byla oslovena firma, která 
měla  navrhnout  řešení.  Dnes  dostala  odpověď,  že  nosnost  stropu  nad  sálem  je 
v havarijním stavu.  
Místostarostka se zeptala, jestli je situace až tak vážná. Ing. Kiška řekl, že pokud není 
posudek, nemůže město nic řešit. Starostka dodala, že město zajistí statika, aby celou 
záležitost posoudil.   
Aleš Šklář se zeptal, jestli je problém jenom v sále. Bc. Nevrlá odpověděla, že problém 
je v podlaze nad sálem. Ing. Kašparová požádala Bc. Nevrlou, aby ji doručila výsledky  
hned ve čtvrtek 08.03.2018. 
 

Bc. Böhm 

 Parkoviště před MěÚ Vratimov – auta jsou bez parkovacích hodin. Jestli to má smysl.  
Místostarosta řekl, že smysl to má. Řešení by bylo 1x týdně automobily kontrolovat.  
Starostka řekla, že by poslala na parkoviště i státní policii ke kontrole parkování. 
Bc. Böhm se zeptal, jestli má smysl značka. Ing. Kiška řekl, že přípustné jsou 4 hodiny. 
Místostarosta podotkl, že po 17:00 h je parkování bez omezení. Starostka dodala, že 
řešení by nechala už na novém zastupitelstvu. 
 

Ing. Kupka 

 Podnět  –  provoz  před  MŠ  Vratimov  –  parkování  automobilů  rodičů  přímo  před 
budovami. Nebezpečná situace – je tam značka. 

 
V 17:40 h odešel Ivo Kičmer. 
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Ing. Urbanec 

 2x týdně řešit s policií měření ???? 

 Ukončení  šestiletého období  ředitelům příspěvkových organizací. Tři  ředitelé nebyli 
ponecháni  ve  funkci    ředitele/ky  příspěvkové  organizace.  Bylo  vyhlášeno  výběrové 
řízení.  Dva  ředitelé  z nich  mají  zhruba  2  roky  do  důchodu.  Jednání  se  mu  zdá 
nekorektní.  
Místostarostka  řekla,  že  proběhlo  školení,  kde  jsme  se  dozvěděli,  že  postup  je 
správný. Období  ředitelů  škol  je opravdu  šestileté a nelze  jej  jakýmkoliv  způsobem 
zkracovat. Ředitelé mají možnost se do výběrové řízení  přihlásit. Ani v případě, že by 
ve výběrovém řízení neuspěli, nadále zůstávají zaměstnanci škol. 
Starostka konstatovala, že rada města tak rozhodla. 
Bc. Nevrlá se zeptala,  jestli s řediteli škol někdo hovořil. Místostarostka odpověděla, 
že ne. Do výběrového řízení se mohou samozřejmě přihlásit. 
Mgr. Herzová řekla, že jim byl zaslán dopis. 

 
Starostka města 20. zasedání zastupitelstva města ukončila v 17:50 h. 
 
Ve Vratimově 07.03.2018 
 
Zápis zapsala: Drahomíra Nejtková 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Urbanec 
                         Mgr. Daniel Kašička  
 
 
   
 
JUDr. Dagmar Hrudová              Bc. Martin Čech 
starostka                  místostarosta                           
         
               
                 Mgr. Iveta Zechová 
                 místostarostka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


